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Ordfører 
  

Slik jeg ser det er det framkommet i den siste tiden en annen form for saksgang og vedtak, 

mine spørsmål er relatert til faktum. 
  

Spørsmål 1 
  

Det framkommer i tekst " planen er vesentlig endret men har ikke  vert sent til høring, i 

påfølgende møte vart klagesaker behandlet" 

Hvordan kan noe klage behandles da saken ikke har vert til høring? 
  

Spørsmål 2 
  

Det framkommer i tekst et nytt begrep innafor PLB  " indirekte godkjent " 
  

Kan nå saker i planutvalget og kommunestyret vedtas som "indirekte godkjent " og hvor 

mye skal ansees som inngrep i en sak før den er  godkjent? 
  

Hvor er denne "indirekte godkjent" hjemlet? 
  

Med Vennlig Hilsen 

Tore Kvalheim 
  

  

  


